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Είναι κάτι τρίτο
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Αυτή η απογοήτευση, το υπαρξιακό κενό, η μοναξιά που αισθάνεται ο 
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μεταμοντέρνος άνθρωπος οφείλεται κυρίως, στο ότι δεν γνωρίζει να προσεύχεται, 
δεν αφιερώνει κάποιο χρόνο κατά το διάστημα της ημέρας ή της νύχτας στην 
προσευχή. Ο σύγχρονος άνθρωπος δεν ζει με την μνήμη του Θεού· θεωρεί ότι ο 
Θεός είναι κάτι τρίτο στην ζωή του· έχει λησμονήσει ότι το οντολογικό του 
περιεχόμενο είναι θεοειδές.
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